



Special Lufthansa Group airlines fares

Lufthansa German Airlines offer a comprehensive global route network linking major cities around the world. As an airline partner, Lufthansa offers special prices and conditions to patients undergoing medical treatment or being repatriated and/or medical staff (escorts, doctors, nurses) plus accompanying person of the patient (max. a total of 5 pax).

You will reach the booking platform via this link [Lufthansa Global Healthcare and Medical Services | Lufthansa](#) and with the event code provided to you by the University Medical Center Hamburg-Eppendorf. The reduced fares are automatically displayed.

NB: Please enable pop-ups permanently in your browser while booking, otherwise the window in the booking platform will not open.

Sondertarife der Lufthansa Group Airlines

Lufthansa Group Airlines offerieren ein globales Streckennetz, das alle größeren Metropolen der Welt miteinander verbindet. Als Airline-Partner bietet Lufthansa vergünstigte Flugpreise und Sonderbedingungen für Patienten oder medizinisches Personal (Ärzte, Pflegepersonal) auf einem mediz. Einsatz die zu/von einer Behandlung reisen, plus max. 4 Begleitpersonen.

Über den Link [Lufthansa Global Healthcare und Medical Services | Lufthansa](#) und mit dem Event Code, den Sie beim Universitätsklinikum Hamburg-Eppendorf erfragen, erreichen Sie die Buchungsplattform. Die ermäßigten Tarife werden automatisch angezeigt.

Achtung: Lassen Sie während der Buchung Pop-ups in Ihrem Browser dauerhaft zu, da sich sonst das Fenster in der Buchungsplattform nicht öffnet.